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р Д работы проведены следующие исследования и разработки: 
рассмотрены теоретические аспекты анализа финансового состояния 
предприятия, проведен вести анализ финансового состояния УП ”Стэнлх“; 
определены направления улучшения финансового состояния УП ”Стэнлес“.

Проведенный анализ финансовой устойчивости и за 2019-2021 годы 
позволяют заключить об удовлетворительном финансовом состоянии УП 
Стэнлес . В 2021 году УП ”Стэнлес“ находится в устойчивом финансовом 
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Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 
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considere , con ucted an analysis of the financial condition of UE ”Stanles“; directions 
for improving the financial condition of UE ”Stanles“ were determined.

The analysis o f financial stability carried out for 2019-2021 also allows us to 
conclude that the financial condition of UE ”Stanles“ is satisfactory. In 2021, UE 
”Stanles“ is in a stable financial condition.

The author o f the work confirms that the calculation and analytical material 
presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and 
all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed 
from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
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